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Stukken voor de jaarvergadering donderdag 3 november 2022 en de voor-vergadering op 

woensdag 2 november 2022 

 
Van de voorzitter 

  
Wognum, 19 oktober 2022 

 

Beste leden van bridgeclub Wognum,  

   

 Op donderdag 3  november a.s., nodig ik u, voorafgaande aan de bridgeavond, uit voor onze  

jaarvergadering. Deze zal starten om 19.00 uur. 

Omdat er meestal geen leden van de woensdagmiddag (voorheen vrijdagmiddag)  naar de 

ledenvergadering komen en het bestuur er toch prijs op stelt ook van deze leden te horen wat zij 

vinden van het reilen en zeilen van de bridgeclub, nodigt het bestuur de leden van de 

woensdagmiddag (voorheen vrijdagmiddag) ook uit voor een vergadering waar de punten van de 

ledenvergadering worden besproken en wel op woensdag 2 november a.s. van 13.15 -13.45uur.  De 

opmerkingen  uit de woensdagmiddag zullen worden meegenomen naar de jaarvergadering van de 

donderdagavond.  

Het bestuur heeft zich in het afgelopen jaar vooral bezig gehouden met corona maatregelen en we 

hebben steeds geprobeerd om, zodra het mogelijk was, weer bij elkaar te komen.  

Bijgaand ontvangt u  de jaarverslagen van de technische commissie,  de evenementencommissie, het 

bestuur, de financiële overzichten en een voorstel tot contributieverlaging van onze penningmeester. 

Wij hopen dat u aanwezig kunt zijn ofwel op de woensdagmiddag om 13.15 uur ofwel op 

donderdagavond 19.00 uur. 

Met vriendelijke groet, 

 

Dineke den Ouden-Wieten, voorzitter 
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Agenda:  Jaarvergadering Bridgeclub Wognum  3 november 2022 19.00-19.30 uur 
  en een voorvergadering woensdag 2 november 13.15 -13.45 uur 
Plaats:   Café Stam, Wognum  

Tijd:      19.00 uur 

1. Opening en vaststellen agenda 

 

2. Verslag jaarvergadering 4 november 2021  (Bijlage 1; blz.3 ) 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

 

4. a. Jaarverslag Bestuur seizoen 2021-2022  (Bijlage 2; blz.  ) 

Voorstel 1: vroeger werd er tegelijk met de Bridgeflits een ledenlijst met  telefoonnummers 
verstuurd aan alle leden. Het bestuur stelt voor dit eenmaal per jaar te herhalen. Vragen aan nieuwe 
leden of zij dit eveneens willen en deze vraag voortaan op te nemen op het aanmeldingsformulier.  
Voorstel 2:  alle 06 nummers in een app  zetten om iedereen snel te kunnen bereiken  bij 
calamiteiten (bv afzeggen van een middag/avond bij constatering corona of afzeggen bij heel slecht 
weer).  Het bestuur beheert de app en spreekt leden erop aan als zij deze app gebruiken voor 
persoonlijke zaken.   

 

b. jaarverslag evenementencommissie  (Bijlage 3, blz. 10)  

 

5. Financieel verslag seizoen 2021-2022 en begroting 2022-20232 (Bijlage 4; blz. 8 );  

verslag kascommissie, benoeming nieuw reserve lid van de kascommissie, vaststelling 

contributie.                                                                                                              

Decharge van het bestuur over het verslagjaar 2021-2022   

 

6. Verslag Technische Commissie ( Bijlage 5, blz.10 );   

 

 

7. Bestuursverkiezing volgens Rooster van Aftreden:  

Dineke den Ouden-Wieten, voorzitter (2019)   2022, herkiesbaar 
Elma de Koning , penningmeester (2017)  2021, herkiesbaar 
Lia Boon, EC (2019)                  2022, herkiesbaar 
Berthe van Engen, secretaris (2020)   2022, herkiesbaar 
Wil Rinkel vanuit Technische Commissie  2022  
                                                                          

8. Rondvraag 

Mocht u punten willen toevoegen aan de agenda, dan kunt u dit nog doen tot een dag voor aanvang 

van de vergadering bij de secretaris. 

 B. van Engen-Buur, secretaris;   ghmvanengen-buur@planet.nl of tel. 0651247066       

 

Toegevoegd HIERONDER  : Bijlage 1, 2, 3, 4 ,5  

 

mailto:ghmvanengen-buur@planet.nl
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BIJLAGE 1 :  Verslag Jaarvergadering Bridgeclub Wognum  4 november 2021. 

Aanwezig: 62 leden 

1. Opening en vaststellen agenda  

De voorzitter heet allen welkom en memoreert het afgelopen bijzondere coronajaar, waarin 

af en toe weer gespeeld kon worden. Op die dagen konden we weer een beroep doen op 

vrijwilligers te weten Fred Smit, Frans Meijners en  Leo Pronk  waarvoor onze welgemeende 

dank. Rina Hes was altijd present voor de afmeldingen, zij ontving een bloemetje. Ook in het 

afgelopen jaar bleven Coby en Gerda actief om  een lid die in het  ziekenhuis had gelegen of 

anderszins ernstig  ziek was/is, een fruitbakje te brengen.  Gerda  is op vakantie in  Curaçao; 

voor  Coby is er ook een  bloemetje. Het ledental is iets afgenomen mede doordat we veel 

oudere leden hebben die mogelijk extra voorzichtig zijn in deze coronatijd. 

 

We gedenken  Tiny Huisman, Henk Breg en Tjalling Jongma die in het afgelopen jaar zijn 

overleden. 

 

De agenda blijft ongewijzigd. Er zijn geen aanvullingen of wijzigingen van de leden 

binnengekomen. 

 

2. Verslag digitale jaarvergadering 5 november 2020  

Het verslag wordt onder dankzegging aan Paula Tjerks, ongewijzigd, goedgekeurd. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Jaarverslag Bestuur seizoen 2020-2021;  geen vragen of opmerkingen. Goedgekeurd. 

b. Jaarverslag Evenementencommissie; geen vragen of opmerkingen. Goedgekeurd.  

4. Financieel verslag seizoen 2020-2021 en begroting 2021-2022;  verslag kascommissie, 

benoeming nieuw reserve lid van de kascommissie, vaststelling contributie. 

Het financiële verslag   2020-2021 wordt zonder opmerkingen vastgesteld evenals de 

begroting 2021-2022.  

Hans van Diepen vertelt namens de kascommissie dat de boeken er keurig en perfect 

uitzagen. Er zijn geen opmerkingen vanuit de kascommissie. Henk Tjerks wordt aangesteld 

als reserve lid voor de volgende kascommissie. 

De contributie wordt, conform het voorstel, vastgesteld.                                                                                                       

 

5. Verslag Technische Commissie    

Het verslag van de technische Commissie wordt zonder vragen en opmerkingen vastgesteld.  

- Het speelschema van 8 naar 6 avonden wordt bijna door alle aanwezigen als prettig 

ervaren. Men wil dit graag voortzetten. 

- Wedstrijdreglement:  versie oktober 2021 . 

Gevraagd wordt naar de 35% boete, die kan worden opgelegd als men verzuimt af te zeggen 

zoals vermeld in het  wedstrijdreglement. Het gaat hier om een  zogeheten ‘kan’ bepaling. 

Met andere woorden, dit moet niet. 

6. Decharge van het bestuur over het jaar 2020-2021   
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Aan het bestuur wordt decharge verleend door de leden van de bridgeclub Wognum over 

het gevoerde beleid, zowel inhoudelijk als financieel over het jaar 2020 2021. 

 

7. Bestuursverkiezing volgens Rooster van Aftreden:  

Elise Konijn, voorzitter (2019)                  2021, niet herkiesbaar 
Elma de Koning , penningmeester (2017)  2021, herkiesbaar 
Dineke den Ouden, TC (1991)    2021, herkiesbaar 
Lia Boon, EC (2019)                  2022, herkiesbaar 
Berthe van Engen, secretaris (2020)   2022, herkiesbaar 
 
Dineke den Ouden wordt benoemd als interim voorzitter van de bridgeclub Wognum. 
Van Elise wordt afscheid genomen met applaus, bloemen en een cadeaubon. Berthe van 
Engen spreekt haar toe namens de leden en het bestuur en bedankt haar voor haar  
tomeloze en gedreven inzet voor de club.  
                                                                          

8. Rondvraag 

- Paula Tjerks vraagt of iedere avond de QR code gecheckt wordt. Ja, want sommige mensen 
zijn niet gevaccineerd en wel getest. Deze test dient iedere keer herhaald te worden. 

- Ate van der Zaag vraagt naar de werking van het bridgekastje. Kun je ook daarin invullen of 
Noord of Zuid speelt. Dit kan nu niet, dit is wel mogelijk als de kastjes worden vervangen. 

 

9.  Sluiting 

Dineke den Ouden sluit onder dankzegging de jaarvergadering en wenst iedereen heel veel 

speelplezier in het komend jaar. 

 

 

Berthe van Engen, verslag 
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Bijlage 2: Jaarverslag Bridgeclub Wognum  september 2021 tot en met 

augustus 2022 

Het verslag jaar 2021 – 2022 verliep gelukkig een stuk rustiger dan het jaar ervoor. We mochten 

vanaf 9 september weer bridgen bij Stam, nog wel een tijdje met een controle op de wel/niet het 

corona virus. 

In het afgelopen jaar is het bestuur 8 maal ( 2 september, 21 oktober, 15 november, 13 december; 25 

januari, 4 april, 7 juni en 9 augustus ) bij elkaar geweest. Op 7 september mochten we weer gaan 

bridgen na de corona stop. Op 11 november moesten we de competitie weer afbreken. Pas in 2022 

mochten we op 10 februari weer starten. Uiteindelijk hebben we daarna geen competitie meer 

gespeeld. Ieder speelde voor zich, een kampioen werd niet bekend gemaakt. 

De volgende punten stonden op onze  bestuursagenda: 

- Corona; de vereiste en gewenste maatregelen om te kunnen blijven bridgen. 

- Bridgecursus. De heer Naastepad startte  in september 2021  met een bridgecursus voor 

beginners. 20 cursisten deden mee. Vanwege corona werd de cursus gestopt in november en 

in februari afgemaakt. Uiteindelijk werden 8 cursisten, lid van de club . In de zomermaanden 

hebben een aantal cursisten samen met geoefende spelers in de thuissituatie met elkaar 

gebridged. Dit werd door de cursisten zeer op prijs gesteld. 

In het volgende verslagjaar zal een cursus voor gevorderden worden voorbereid. 

- Het  feest rond het 30 jaar bestaan van de Bridgeclub gaat door op 4 september 2021. Zie het 

verslag van de evenementencommissie.  

- Doordat de  Nieuwsflits werd afgeschaft werden vanuit het bestuur gedurende het jaar 

Nieuws - brieven rondgestuurd waarin de laatste mededelingen aan alle leden werden 

gestuurd. 

- Verandering van vrijdagmiddag naar woensdagmiddag. Ivm pensionering M.Buijs heeft hij 

aangegeven liever niet meer op vrijdag te gaan bridgen en wedstrijdleider te zijn. Ook fa. 

Stam heeft aangegeven te willen wisselen naar de woensdagmiddag. Het besluit werd 

genomen; een aantal mensen (3)  heeft om deze reden hun lidmaatschap opgezegd. 

- Tijdens de kerst periode werd  een kerstkaart aan alle leden gestuurd als blijk van  

medeleven.  De evenementencommissie heeft dit samen met het bestuur geregeld. 

- Het bestuur heeft gedurende het verslagjaar effectief en prettig samengewerkt. Zij heeft aan 

Dineke gevraagd om voorzitter te blijven en de leden voor te stellen dit te bevestigen. Voor 

de relatie met de TC is het handig als een van deze leden het bestuur komt versterken. 

Lief en Leed: In het afgelopen jaar zijn  Bets Rood en Gerard van Paassen overleden.  Zowel  vanuit 

de leden, het bestuur en de commissie  Lief en Leed, bestaande uit Coby Beerepoot en Gerda van ZIjl 

werd aandacht geschonken aan deze droevige gebeurtenissen. Daarnaast heeft de commissie Lief en 

Leed aan hen, die 80 jaar werden en aan hen die ziek waren aandacht besteed. Dank daarvoor. 

Bridgekoffer: Door Wil Rinkel werd de koffer bijgehouden. Zij heeft deze een aantal malen 

uitgeleend aan leden. 

Leden: Met ingang van 1 september 2022 kent  de bridgeclub  97 leden.  Er werd afscheid genomen 

van 17 leden,  we mochten 14 nieuwe leden verwelkomen. 
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Rooster van aftreden:  Statutair duur bestuurslidmaatschap 2 jaar, daarna herkiesbaar. 
Elma de Koning , penningmeester (2017)  2023 
Dineke den Ouden, Voorzitter (2021) en TC (1991) 2023 
Lia Boon, EC  (dec 2019)                 2022  (herkiesbaar) 
Berthe van Engen, secretaris (nov 2020)  2022  (herkiesbaar) 
 

In de commissies hebben zitting met ingang van september 2022: 

Evenementencommissie:    

Lia Boon ; tel. 0229 - 571772  

Agnes Dudink; tel. 0229 - 572207 

Technische Commissie:    

Wil Rinkel (vz)     0229 - 571938 

Dineke den Ouden    0229 -  572502 

Margriet Kampstra  0229 -  572859   

Rina Hes   0229 - 571701 

Martin Buijs   06 - 16060442  

 

Namens het bestuur,   Berthe van Engen-Buur, secretaris  06- 51247066 
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Bijlage 3 :  Jaarverslag van de evenementencommissie 2021/2022 

Op 5 september 2021 bestond de bridgeclub 30 jaar en was de jaarlijkse 

feestmiddag bij café Stam. Er was gebak, hapjes, en voor alle winnaars een 

beker, waarna de middag werd afgesloten met warm en koud buffet. 

Daarna was het een rustig jaar voor de EC.  

Na de feestmiddag begin september 2021 moesten we in oktober alles 

stopzetten wegens weer een corona uitbraak. 

In de dagen voor Kerst heeft het bestuur samen met de EC een kerstkaart 

gestuurd aan alle leden. 

In de tweede week van februari is het bridgen weer voorzichtig van start 

gegaan en in de week voor Pasen was er een Paas-drive met een paar hapjes en 

een paar prijsjes. Een paasverrassing :  tulpen werden aan de leden uitgedeeld. 

 

De Evenementen Commissie: Netty Former, Marry Meester, 

en 

Lia Boon   
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Bijlage 4: Financieel Overzicht  2021 / 2022   en Begroting 2022/2023 

Bridgeclub Wognum    

    
Financieel overzicht    

 Begroting Werkelijk Begroting 

 

2021-
2022 2021-2022 2022-2023 

Inkomsten    
Contributies 6067,5 5370 4908 

Rabobank ledenactie 200 262 150 

Rente 0 2 0 

Bridgekoffer 25 0 25 

Eigen bijdrage lustrum  360  
Diversen       

 6293 5994 5083 
 
 
 
     

Uitgaven    
Contributie NBB 2400 2700 2600 

Evenementencommissie 2000 239 2000 

Competitiekosten 150 320 300 

Lustrum 4 sept 2021 1000 2500 500 

Lief en leed 250 298 250 

Vergoedingen 300 25 600 

Bankkosten 150 139 150 

Onvoorzien   500 

Bridgecursus 0 123 0 

 6250 6344 6900 

Resultaat -57 -350  

    
Balans boekjaar 2021-
2022    

 01-08-21 31-07-22  
Betaalrekening 580 137  
Spaarrekening 15504 15606  

 16084 15743  

    
Lustrumfonds 3100 1040  
Vooruit ontvangen 330 0  
Evenementencommissie 2000 2000  
Reservering materialen 6270 5000  
Eigen vermogen 4384 7703  

 16084 15743  
 

Toelichting: Financieel jaarverslag 2021/22 en begroting 2022/23. 

Het aantal leden is ongeveer gelijk gebleven van 98 naar 97.  

In het overzicht heb is de post reserveringen verlaagd naar 5000 euro. 
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Dit bedrag is bestemd voor het vervangen van de bridgemates, computer, printer en overige 

benodigde materialen. Het gereserveerde bedrag is hiervoor ruim voldoende. 

In het afgelopen jaar hebben we ons 30 jarig lustrum gevierd. Het hiervoor beschikbare bedrag is niet 

helemaal uitgegeven, zodat er na toevoeging van 500 euro alweer ruim 1000 euro is gereserveerd 

voor ons 35 jarig bestaan. 

De bridgecursus die in  het afgelopen jaar is verzorgd was niet kostendekkend. Het verschil is ten 

laste van de vereniging gekomen, maar we hebben er nu weer een aantal nieuwe enthousiaste leden 

op de club bijgekregen. 

Gezien het relatief grote eigen vermogen van onze vereniging heeft het bestuur besloten om de 

contributie met 5 euro te verlagen van 55 naar 50 euro en van 75 naar 70 euro per persoon. 

Aan het overzicht is een post onvoorzien toegevoegd. Dit met het oog op de huidige onzekere 

economische situatie. 

De contributie voor seizoen 2022/23 bedraagt: 

= voor de leden die op donderdagavond of woensdagmiddag spelen 50 euro 

= voor de leden die zowel op donderdagavond als op woensdagmiddag spelen 70 euro 

= alle dubbelleden, leden die bij meer dan een bridgevereniging die is aangesloten bij de NBB spelen, 

krijgen een korting van 7,50 euro. 

Na het definitief vaststellen van de contributie op de jaarvergadering kan de contributie worden 

overgemaakt naar rekeningnummer NL 59 RABO 0326 0915 56, gaarne onder vermelding van de 

voor- en achternaam. 

Namens het bestuur, 

Elma de Koning, 

penningmeester. 
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Bijlage 5 :  Jaarverslag Technische Commissie  2021 – 2022 

 

Beste clubleden. 

Het afgelopen jaar is gelukkig iets rustiger verlopen. 

Helaas kon er nog geen volledige competitie worden gespeeld. 

Er is zeker begrip, dat iemand niet op de clubmiddag of avond komt, omdat het geen goed gevoel 

geeft. 

Laten we hopen, dat er nu een rustige periode aanbreekt. 

Ik wil nog wel een puntje onder de aandacht brengen. 

Wanneer de ene helft van een paar verhinderd is, zou het fijn zijn, wanneer de andere helft wel komt 

spelen. 

Schroom niet om een keer met iemand anders te spelen. 

En we hebben nog  steeds de bridgekoffer. 

De winter komt er weer aan, misschien tijd om gezellig een keer thuis te bridgen.  

Leuk en leerzaam om te doen. 

Namens de T.C. wens ik iedereen in het nieuwe seizoen veel speelplezier. 

 

Wil Rinkel, voorzitter              

 

 


